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Senta, 17.06.2016.g.
Brojr 01/16

ZAPISNIK

sa Redovne sednice Skupgtine akcionara LUKA SENIA AD SENTA (date u tekstu: Drustvo),
odrzane dana 17.06.2016. godine u u prostorijama sedista drustva u Senti, PristaniSna 1.

Sednica SkupStine Druitvaje podela u 12.00 dasova.

Sednici 5kxpilinc Druitra prisu.wovali su:

-Bokii Marinko po punomodi akcionara Tomislava Vojnid Purdara iz Subotice, vlasnika
122.465 obidnih akcija, koje daju 122.465 glasov4 sto dini 31,22729 o% od ukupnog broja glasova

-Bobojdev Rudolf, kao predstavnik akcionara: Euro Gas doo Subotica, sa 138.939

obidnih akcija, koje daju 138.939 glasova, Sto dini,35,42799 yo od ukupnog broja glasova,

-Kovadii Vladimir, kao predstavnik akcionara: Euro Petrol doo Subotica, sa 98.000
obidnih akcija, koje daju 98.000 glasova, Sto dini 24,98897 % od ukupnog broja glasova,

-Aroksalaii Imre iz Sente, akcionar, vlasnik 27.215 obidnih akcija, koje dajL: 2'1.215
glasova, Sto dini 6,93954 o% od ukupnog broja glasova,

-Kondii Mirko, izvrsni direktor druStva,
-Milanka Undanin, predstavnik Preduzeia za rcviziju BAKER TILLY WB REVIZIJA

d.o.o., Beogmd,
- Verner Eva, zaposlena u drustvu, imenovana za zapisnidara.

Na sednici skupitine Druitva prisutno je 4 (detiri) akcionara sa ukupnim brojem od 386-619
glasova od ukupno 392.173 glasova Sto predstavlja 98,59% od ukupnog broja glasova Drustva.

Odlukom o sazivaqiu sednice skupstine Drustv4 utvrden je sledeci dnevni red sednice skupstine
Dru{tva:

Dnevni red

1 Izbor predsedavajudeg skupitine i utvrdivanje glasadke komisije i zapisnidara.
2. Usvajanje zapisnika sa vanredne sednice skupstine odrzane 19.02.2016. godine.
3. Razmatranje i usvajanje flnansijskog izve5taja i godisnjeg izve5taja o poslovanju za 2015.
godinu.
4. Razmatranje i usvajanje izveStaja revizora o reviziji finansijskog izveStaja za 2015. godinu.
5. Donosenje odluke o izbom revizora za reviziju finansijskog izveitaja za 2016. godinu.
6. Raznatran_je i usvajanje predloga odluke o mspodeli dobiti i pokriiu gubitka
7. Donosenie odlukc o imenovaniu direktora

Sednicu je otvorio Mirko Kondii, izvrSni direktor Luke Senta a.d. Senta, sazivai skupStine. Nakon
itoje pozdravio prisutne, preslo se na razmatranje dnevnog reda.

Taika 1. Izbor predsedavajudeg skupstine i utvlaliyanie glasatke komisije i zapisniiara
Na predlog izvrsnog direktora za predsednika skupitine predlozenje: Bokii Marinko, kao zastupnik
najveieg akcionaia fiziikog lica. Nakon glasanja, jcdnoglasno je za predsednika skupstine izabran
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Bokii Marinko, kome je predata red. Nakon pozdrava prisutnih predsednik skupstine je proditao
dnevni red po pozivu, kojijejednoglasno usvojen od strane prisutnih.

f-Ied.:ed:i\ +u_pstine 
je za dlanove glasadke konrisije predloZio: Bobojdev Rudolfa, Kovadii

Vladimira i Aroksalasi lmre, a za zapisnidaraje predloZcna: Eva Verner
Nakon glasanja, 

.Skupstina 
je jednoglasno sa 386.619 glasova .1a,,, odnosno sa 98,59% glasova

akciona.a, bez glasova "protiv" i ,,uzdrzan,'. potvrdila izbor predlozenih i jednoglasno je-doneta
sledeia:

O D LUKA br. t/16

Za predsedavajudeg Skuptsine izabranje Boki6 Marinko.
Za dlanove glasadke komisije izabrani su: Bobojdev Rudolf, Kovadid Vladimir iAroksalasi Imre.
Za zapisnitara je izabrana: Eva Vemer.

Komisija za glasanje je konstatoval4 da:
-Bobojdev Rudoll kao zastupnik Eurc Gas doo Subotica, ovlasden je za zastupanje interesa Euro
Gas-a sa 138.939 akcija, koje dini 138.939 glasova (35,42799% od ukupnog broji giasova);
-vladimir Kovadii, kao zastupnik Euro petror doo subotica. ovlasdenje za zastiLpinje interesa Euro
Petrol-a sa 98.000 akcija. koje dini 98.000 glasova (24,98897 % od ukupnog broja gLsova);
-Bokii Marinko po punomodi akcionara Tomislava Vojnii purdara ii SuUotice, ;lasnika 122.465
obidnih akcija, koje daju 122.465 glasova, Jro bini 3l,22't2g % od ukupnog bioja glasova, moie
glasali u ime akcionara TomislavaVojnii puraara sa 122.465 glasova; i
-Aroksalaii Imre iz Senre, akcionar, vlasnik 27.2t5 akcij4 koje dajr 27.215 glasova (6,93954 %
od ukupnog broja glasova), moze glasati sa svojih 27.215 glasova.

Kimista za glasanje je konstatovala, da su na sednici Skupstine prisutni predstavnici 4 (detiri)
akcionara sa 386.619 akcija od ukupno 392.173 akcija, Sto tini gt,SgX oa unpnog broja akcija,
odnosno sa 386.619 glasova od ukupno 392.173 glasova, ito dini 9g,59% oa ukupnog troja
glaso\r. ida posloj; k\orum 7a punovi2no odluii\anje nt sednici Skup;tine.

Skupstina je jednoglasno sa 386.619 glasova ..za',, odnosno sa 98,59% glasova akcionara. bcz
glasova "protiv" i "uzdrzan" potvdila konstataciju Komisiie za glasanje da postoji kvoflrm za
punovaZno odludivanje na sednici Skupstine.

Taika 2. Usvajanje zapisnika sa vanredne sednice skupxtine odriane 19.02.2016. godine.

Predsednik skupstine je otvorio diskusiju u vezi objavljenog zapisnika sa prethodne sednice
skupstine akciona* LUL{ SENTA AD SENTA br. 0l/16 - vanre<lna sednica sicupStine akcionara
druitva odrzana 19.02.2016. godine. Kako primedbi nije bilo, predsednik skupsine je predloZio
usvajanje istog. Nakon glasanja, skupstina je jednoglasno, sa 386.619 glasova,,za,,, odnosno sa
98,597o glasova akcionara, bez glasova .,protiv,' i ',uzdrZan,,, donela sledJiu:

ODLUKA ba 2/16

Usvaja se zapisnik sa vanredne sednice skupstine akcionara LUKA SENTA AD SENTA br 01116
kojaje odrzana 19.02.2016. godine, koji se prilaze uz ovu odluku i dini nien sastavni deo.
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Tatka 3. Razmatranje i usvajanje finansijskog izvestrja i godisnjcg izvcitaja o poslovanju za
2015. godinu
U vezi finansijskog izvestaia i godisnjeg izvestaja o poslovanju za 2ols.godinu, Predsednik
SkupStineje otvorio diskusiju i zamolio izvrSnog direktora Dru5tva da u par redi da prikaz izveStaja:
izvrsni direkor Dmstvaje istakao daje svaka godina sve teLa i teza za poslovanje luka ali i za sve
ostale delatnosti. DruStuo je uspelo da iz godine u godinu svoje bilanse popravlj4 bez obzira Sto Sto
je ostalo bez ugovora sa NIS-om, jerje on nadoknaalen novim klijentima i povedanom saradnjom sa

vei nekim od postojeiih. U 2015.g. doSloje do pada p hoda od skladistenj 4 jer Fabrika Seiera Te-
to Senta nije koristila ranije ugovorene magacine. Iako je banka to od njih trazila, oni su uspeli da

izbegou prenos Seiera u magacin druStva. Ta dva magacina namenjena skladistenju seiem drustvo
nije bai iskoristilo,jer su magacini u loSem stanju i mogli su se koristiti samo za skladistenje seiera,
kojije bio ujedno i potpora krovu magacina. Pad prihoda od prodaje robe u tranzitu je nadoknaden

drugim poslovima, ali su ipak ukupni prihodi povciani za 4,42o%. Drustvo ie u protekloj godini
imalo i vanrcdnih izdataka u vidu prenosa plaianja zakupa za ulaganje u hale glavnom akcionaru,
tako da je dobit od ?,9 mil din. realna. Vlasnik drustva bi trebao da je zadovoljan ostvarenim
rezultatom. obidaj je da se radi uporetlenje i za ovu godinu-prvih pet meseci: veloprodajaje porasla

u odnosu na prvih pet meseci proile godine za 74%, rnaloprodajaje opala za 8,7Vo, skladiStenje je
opalo za 23yo na dega je uticao izostanak korisnika: Fabrika 5e6er4 koja je sada u vclikim
problemirna. Kako ie se sve zavriiti videiemo. flkupni prihodi za prvih pet meseci su se uve6ali za

34% u odnosu na isti period prosle godine, ali sve zahvaljujuii trgovini. Dobit za prvih pet meseci
je skoro 4 miliona. Tai hend de se nastaviti,jer imamo zakljudcne nove ugovore sa SMB Gradnjom,
NIS-om, Vojputem i drugima, i godina de biti uspesna. Skladistenie ie znadajno pasti, a1i iemo
videti drugi deo godine, jerje usluga skladiStenja sezonskog karaktera. Kontaktirani su kodsnici za
plan korisienja magacina. ali se jos niko ne izjasnjava. Sta 6e biti sa fabrikom seierajos se nc zna.

Najverovahije de je preuzeti Sunoko, ali se niko joS ne izjaSnjava. Trogodi3nji ugovor sa JTT istide
0l.oktobra. Ved je dogovoren nastavak saradnje za naredne tri godine, uz malo uvedanje naknade za
skladistcnje. eetid magacina bide korisdena cele godine, a koristice ipeti magacin po potrebi.
Usluge pretovara Zitarica su znadajno porasle u 2015. u odnosu na 20l4.godinu. Trenutnoje pad, ali
je ve6 dogovorenjedan pretovar za u skorije vreme. Plan je da ova godina bude uspesnjja od prosle.
bez obzira na aktiviranje luke u Segedinu. CHS jc uporan i oaekujeno podetak saradnje.
Sveukupno: odekivanja od ove godine su optimistidka, bez obzira na posledice od Fabrike Seiera,
jet se zna Sta je sve dogovoreno za 2016.godinu, ali se za 20)7. godinu ne zna. Nedostatak
poslovanja sa Fabrikom Seiera iemo nadoknaditi koz druge poslove. U vezi sa Fabrikom Seder4
raspoloZenje u gradu je pesimistidao. Danas se odrzava i licitacija za njenu robu i oprcmu. Izvrini
direktor drustva je zavriio izlaganje, zahvalio se i dao mogudnost za dalju diskusiju.
Predsednik skupstine se zahvalio iz!'rsnom direktoru na izlaganju i kako dodatnih zahteva za
obrazlaganjem nije bilo, predlozio je usvajanje istih. Nakon glasanja. skupstinaje jednoglasno, sa

386.619 glasova "2a", odnosno sa 98,59olo glasova akcionara, bez glasova "protiv" i "uzdrzan",
donela sledeir:

O D LUKA br.3/16

Usvaja se hnansijski izvestaj i godisnji izvestaj o poslovanju za 2015. godinu.
Fioansijski izvestaj i godisnji izvestaj o poslovanju za 2015. godinu se prilaZe uz ovu odluku i
dini Djen sastavni deo.
Ova odluka stupa na snagx danom donoJenja.

Taika 4. RMmatraDje i usvajanje izvestaja revizora o reviziji finansijskog izveitaja za 2015,
godinu
Predsednik skupStine je otvorio diskusjju povodom ove tadke dnevnog rcda i zamolio predstavnika
rcvizora BAKIR TILLY WB REVIZUA d.o.o., Beogad, gospodu Milanku Undanin da
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prokomentarise izvestaj revizora. Gala Undaninje iznela daje miiljenje revizora izdato sa rezeruom,
jer je ugovor o vrsenju revizUe potpisan tek u februaru ove godine, tako da nisu bili prisutni pri
popisu, idruilvo sa 31.12.2015. nije izvr3ilo obradun odloZenih poreza za 20l5.godinu. Ovojewe
stavljeno i u misljenje. lzdato je i Pismo rukovodstuu u koie su stavljeni i dodatni prediozi i
primedbe: kod nekretnina j€ stavljena primedba da su objekti izdati u zakup pre nego Sto su u
poslovnim knjigama objekti aktivirani, tako da je iskazan manji trosak amortlacije; trebalo je
obradunati rezervisanja za naknade zaposlenima po osnovu otpremnina; druStvo nije izvrsilo
obradun odlozenih poreza za 2015.godinu; i posto je dmstvo akcionarsko drustvo treba da ima
fomiranu komisiiu za reviziju i intemog revizora sa licencom komore revizora. Zavrsivsi svoje
izlaganje g-da Undaninje omoguiila prisutnima da postave pitanja. Izvrsni direktor drustva se javio
za rcd i izneo da su objekti stvamo uknjizeni i da se koriste. Objekti su legalizovani i ponosni smo
na iz!'rsenu legalizaciju. Smatra da se nije mnogo pogresilo i da ie se amortizacija obradunati
sledede godine. Obradun nije izostavljen sa namerom umanjenja dobiti drustva,jer dobit njje trebalo
umanjivati. Za odlozena poreska sredstva izvrsni direktor nije znao, a u vezi sa rezenisanjem za
otpremnine u ovoj godini imaiemo jednog radnika koji odlazi u penziju. Revizorje izraduna; da je
potrebno rezervisanje u visini od 1,6 miliona dinara ito on ne zna kako se <lo5lo do te cifre, aliia
ovu godinu za tog jednog zaposlenog drustvo 6e trebati isplatiti 120 hiljada dinara. Vezano za
inlernog rcvizora u firmi, a kojeg nemamo, dogovorje da ie koleginica Eva Verner polagati ispite i
dobiti zvanje internog rcvizora. Zakonska obaveza mora da se ispostuje. Revizorska kuiaje kasno
angazovana i prisutni znaju zasto. Ove godine to 6e biti uradeno na vreme, pa ie biti i manje
ptoblema. Izvr3ni direktor lidno srnatra da ovo nisu veliki problem, dinjenicaje di nema loSih radnji
i posledica po zakonske obaveze, vei su to propusti koji mogu da se isprave.
K-ako u vezi iznetog nije bilo dodatnih primodbi, predsednik skupiineje predloZio usvajanje istog.
Mkon glasanja, skupitina je jednoglasno, sa 386.619 glasova ..2a,,, odnosno sa SS,59% glasova
akcionara, bez glasova "protiv" i "uzdrzan,'. donela slededu:

OD LU KA br.4/16

Usvaja se izvestaj nezavisnog revizora za 2015. godinu sadinjen od stranc
REVIZIJA d.o.o., Beograd, koji se prilaie uz ovu odluku i dini njen sastavni
O\a odluka stupa na snagu danom donoienja.

Tatka 5. Donoienje odluke o izboru revizora za reviziju {inansijskog
godinu
Predsednik skupstine je otvoio diskusiju povodom ove tadke dnevnog reala i zamolio izvrsnog
direktora drustva da da predlog. Izvrsni dircktor druitvaje predlozio cla ia 2016. godinu ostane ista
revizorska kuCa tj. BAKER TILLY WB REVIZJA d.o.o., Beograd.
Predsednik skupSine je predloZio usvajanje predloga izvr3nog direktora druStva. Nakon glasanja,
skupstina je jednoglasno, sa 386.619 glasova .2a,', odnosno sa 9g,59o% glasova akcionara. bez
Slaso\a 

_proli\_ i u/dr7an 
_, 

donela sledeiu:

O D LU KA br.5/16

la yylzgra finansijskih izvestaja LUKE SLNTA AD SENTA za 2016. godinu izabran je
BAXER TILLY WB REVIZIJA d.o.o., Bcograd.
O\ a odluka stupa na snagu danom donojenja.

BAKER TILLY WB
deo.

izvestaja za 2016.
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Taika 6, Razmatranje i usvajanje predloga odluke o raspodeli dobiti i pokridu gubitka
Predsednik skupitine je otvorio diskusiju povodom ove tadke dnevnog reda. Izvrini direktor je
izneo daje drustvo iskazalo dobit u visini od 7,9 mil dinara, a s obzirom da postoje gubici iz ranijih
godina, isti se moraju pokiti. Zelja je bila da to ide malo brZe, ali je na nivou Lion group-e ovo
pravitempo.
Drugih primedbi nije bilo, te je Predsednik skupitine predlozio usvajanje istog. Nakon glasanj4
skupstina je jednoglasno, sa 386.619 glasova "2a", odnosno sa 98,59olo glasova akcionara, bez
giaso!a "prorir" i_uzdrzan , donela qledeiu:

O D LUKA br.6/16

Usvaja se predlog odluke o raspodeli dobiti i pokriiu gubitka, izvrsnog direktora od dana
13.05.2016.9., po osnoru koje se nerasporetlena dobit druStva iz 20l5.godine, koja iznosi
7.881.953,78 dinar4 rasporecluje za pokide gubitka prenesenih iz ranijih godina.
Ova odluka stupa na snagu danom donosenja.

Taika 7. Donoienjc odluke o imenovanjn direktora
Predsednik skupstineje otvorio diskusiju povodom ove tadke dnevnog reda. Kako je istekao mandat
dlanovima Odbora direktora: izvrsnom dircktoru i neizvrinim direklo ma, obaveza skupstine je da
se na prvoj narednoi skupstini, a to je ova danasnja, isti ponovo izaberu. Predsednik skupstine, kao
predstavnik najveCeg akcionara fizidkog lica, je predloZio da u narednom mandatu za izvrsnog
direktora i neizvrsne direktore ostanu iste osobc kao i do sada, jer su se pokazali kao dobri tj. da
izvrsni direktor bude gospodin Mirko Kondid, a neizvrsni dircktori: gospodin Tomislav Vojnii
Purear i gospodin Rr.rdolf Bobojdev. Za predsednika Odbora direktora predlozen je dosadainji
predsednik: Tomislav Vojnid Purdar
Kako u vezi iznetog nije bilo dodatnih primedbi, Predsednik skupsineje prcdlozio usvajanje istog.
Nakon glasanj4 skupslina je jednoglasno, sa 386.619 glasova ',2a,', odnosno sa 98,59% glasova
akcionara, bez glasova "protiv" i "uzdrZan", donela sledeiu:

ODLUKA br.7/16
Za izvrsnog direktora Luke Senta a.d. Senta izabranje Mirko Kondii JMBG: 12129588500,{3, a

za neizvrsne direktore: Tomislav Vojnii Purdar JMBG: 2004969820032 j Rudolf Bobojdev
JMBG:2410963 820098. Svi direktod imenuju se na novi mandat od 4 godine.

Predsedavajuii Skupstine je konstatovao da nema viie diskusija i da je je predvideni dnevni red
iscrpljen.

Predsednik skupstine DruStva se zahvalio prisutnima na razumevanju, saradnji i efikasnosti u radu i
zakljudio sednicu.

Sednica skupitine Druitv^ je z vriena o 12:26 dasova dana 17.06.2016.godine.

Sa\ta\ ni deo Zopi5nika a inel

l. lzvestaj Komisije za glasanje, koji se prilaze uz ovaj Zapisnik i dini njen sastavni
deo;
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2. Dokazi o propisnom sazivanju sednice skupStine Drustva, koji se prilaiu uz ovaj
Zapisnik:

a) Potvrda A_g€ncije za p wedne registre br BD 39745/2016 od 19.05.2016. daje na intemet
stranici APR izvrsena objava poziva akcionarima za sednicu skupStine od 13.05.2016.g.

b) Potvrda sa internet stranice Drustv4 daje m njoj objavljen dana 16.05.2016.9. poziv za
redovnu sednicu skupstine akcionara druitva za 17.06.2016.g. sa materialom.

c) Potvrda Komisije za hartije od vrednosti btoj 2/0-t2_149612-t6 od 16.05.2016. da je prcko
portala Komisiji stigao dokument: Obavestenje u vezi sa odrzavanjem skupstine akcionara_
Saziv redovne sednice skupStine akcionara Luka Senta ad Senta

Predsednik skupStine Drustvaje duzan da zapisnik:

1. dostavi svim akcionarima ili
2. objavi na intemet stranici Drustva ili internet stanici Regisha privrednih subjekata.

U Senti, 17.06.2016.9.

Zapisniiar:

E"b'
Vemer Eva

Predsednik Sknpstitre:

F

U(i II]LI]U/ECF
T]

Aroksalasi I

Glasaika komisija:

o Gas'-f -^. .U.-,.
'REouzecx lLLr@' .*
f t t:

PETROL ''
Boki6 Marinko

zj*A s6\
" A.D '/)

o '+
\or se$l
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